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Protokół nr 35/18 
z posiedzenia Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytego w dniu 24 stycznia 2018 r. 

 
Ad 1.  
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
komisji dokonała przewodnicząca komisji Beata Łobodzińska. Przewodnicząca komisji  
stwierdziła, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady Komisji Urbanistyki, Architektury i 
Środowiska Naturalnego Rady Miasta w Kędzierzynie-Koźlu są prawomocne. W chwili 
stwierdzania prawomocności komisji uczestniczyło w niej 6 radnych.  
W trakcie obrad przybyli kolejni radni (lista obecności radnych w załączeniu do protokołu). 
Komisja obradowała w Sali Obrad Urzędu Miasta (pokój 229). 
 
Obecność Członków Komisji – wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Artur Maruszczak – I zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-

remontowej. 
2. Monika Orpel-Śmigielska - kierownik Biura Prawnego, radca prawny, 
3. Małgorzata Jarosz Wojtarowicz - kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i 

Planowania Przestrzennego; 
4. Marek Mazurkiewicz - kierownik Wydziału Zarządzania Drogami; 
5. radny Adam Oczoś; 
 
Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 33 z dnia 21 listopada 2017 r. oraz protokołu nr 34  

z dnia 11 grudnia 2017 r. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Józefa Chełmońskiego. 
5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
6. Zakończenie obrad. 

 
Przewodnicząca Komisji Beata Łobodzińska poinformowała, że wpłynęły materiały 
dodatkowe które proponuje wprowadzić do porządku obrad są to:  
(materiały wysłane 18.01.2018) 
1) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Gminę 

Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości składającej się z działki nr 300 k.m. 
2, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie Sławęcice, przy ul. Aleksandra Puszkina 
oraz na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości 
składającej się z działek nr 439, 467/1 i 467/2 k.m. 2, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, 
w obrębie Sławęcice, przy ul. Roberta Kocha, jako punkt 4; 

2) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie działań w 
kierunku zmiany nazwy ulicy 9 Maja, jako punkt 5; 

1) pozytywna opinia;  
2) negatywna opinia; 
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3) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy Leona 
Kruczkowskiego zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Sławęcice 
(propozycja nazwy Truskawkowa), jako punkt 6; 

4) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy 
Wincenta Pstrowskiego zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Blachownia 
(propozycja nazwy Marka Grechuty), jako punkt 7; 

5) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy 
Przodowników Pracy zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Azoty 
(propozycja nazwy Ignacego Mościckiego), jako punkt 8; 

6) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika Marszałka Józefa 
Piłsudskiego, jako punkt 9; 

materiały wysłane 19.01.2018: 
7) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie deklaracji intencji zaliczenia drogi 

wewnętrznej do kategorii drogi publicznej gminnej w związku  z realizacji zadania 
budżetowego pn. ,,Przebudowa ul. Korfantego w Kędzierzynie-Koźlu", jako punkt 10; 

 
Przewodnicząca Komisji Beata Łobodzińska poddała pod głosowanie uzupełniony porządek 
obrad.  
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) przyjęła zaproponowany porządek obrad 
do realizacji.  
 
porządek obrad po zmianach przestawia się następująco: 

3. Przyjęcie protokołu nr 33 z dnia 21 listopada 2017 r. oraz protokołu nr 34  
z dnia 11 grudnia 2017 r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Józefa Chełmońskiego; 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Gminę 
Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości składającej się z działki nr 300 k.m. 
2, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie Sławęcice, przy ul. Aleksandra Puszkina 
oraz na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości 
składającej się z działek nr 439, 467/1 i 467/2 k.m. 2, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, 
w obrębie Sławęcice, przy ul. Roberta Kocha;  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie działań w 
kierunku zmiany nazwy ulicy 9 Maja; 

 1) pozytywna opinia;  
 2) negatywna opinia; 
7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy 

Leona Kruczkowskiego zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Sławęcice 
(propozycja nazwy Truskawkowa);  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy 
Wincenta Pstrowskiego zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Blachownia 
(propozycja nazwy Marka Grechuty);  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy 
Przodowników Pracy zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Azoty 
(propozycja nazwy Ignacego Mościckiego);  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika Marszałka Józefa 
Piłsudskiego; 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie deklaracji intencji zaliczenia drogi 
wewnętrznej do kategorii drogi publicznej gminnej w związku  z realizacji zadania 
budżetowego pn. ,,Przebudowa ul. Korfantego w Kędzierzynie-Koźlu"; 

12. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
13. Zakończenie obrad. 
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Ad 3.  
Przyjęcie protokołu nr 32 z dnia 17 października 2017 r.  
 
Przewodnicząca Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Beata 
Łobodzińska poinformowała, że protokół został spisany, został przesłany radnym na pocztę 
elektroniczną oraz znajduje się na sali obrad i w Biurze Rady Miasta. Nikt nie zgłaszał uwag. 
Zapytała, czy w tej chwili ktoś wnosi uwagi do ww. protokołu, wobec braku uwag poddała 
pod głosowanie protokół nr 32/17.  
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie ( 7 głosów ,,za") przyjęła protokół nr 32/17. 
ZA (7) 
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Adam Sadłowski, Dorota 
Zasłonka, Grażyna Radka. 
Radna Grażyna Radka oddała głos przez podniesienie ręki, ponieważ sprzęt elektroniczny 
tablet nie zadziałał.  
 
Ad 3. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Józefa Chełmońskiego  
(nin. projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodnicząca Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Beata 
Łobodzińska poprosiła o wprowadzenie w temacie zastępcę Prezydenta Miasta Artura 
Maruszczaka.  
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej wyjaśnił, że gmina Kędzierzyn-Koźle zamierza sprzedać działkę przy  
ul. Chełmońskiego w obrębie osiedla Kłodnica.  
 
Wobec braku osób do dyskusji przewodnicząca Komisji Beata Łobodzińska poddała pod 
pozytywne głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Józefa Chełmońskiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Grażyna Radka, Adam 
Sadłowski, Dorota Zasłonka 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Ad 4. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Gminę 
Kędzierzyn-Koźle prawa własności nieruchomości składającej się  
z działki nr 300 k.m. 2, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie Sławęcice, przy ul. 
Aleksandra Puszkina oraz na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle prawa własności 
nieruchomości składającej się z działek nr 439, 467/1 i 467/2 k.m. 2, położonej w 
Kędzierzynie-Koźlu, w obrębie Sławęcice, przy ul. Roberta Kocha (nin. projekt uchwały 
stanowi załącznik do protokołu). 
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Przewodnicząca Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Beata 
Łobodzińska poprosiła o wprowadzenie w temacie zastępcę Prezydenta Miasta Artura 
Maruszczaka.  
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej wyjaśnił, że gmina Kędzierzyn-Koźle podejmuje działania w ramach 
uporządkowania gruntów. Gmina zamierza pozamieniać się z właścicielami działkami, aby 
stworzyć miejsce z większą powierzchnią. Przy wymianie działek gmina będzie musiała 
ponieść koszt 30 000,00zł. 
 
Przewodnicząca Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Beata 
Łobodzińska otworzyła dyskusję w temacie. Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji 
poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Grażyna Radka, Adam 
Sadłowski, Dorota Zasłonka 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Ad 5. 
1) 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie działań w 
kierunku zmiany nazwy ulicy 9 Maja (pozytywna opinia, nin. projekt uchwały stanowi 
załącznik do protokołu). 
 
Przewodnicząca Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska Naturalnego Beata 
Łobodzińska otworzyła dyskusję w temacie.  
 
Michał Nowak wyjaśnił, że we wrześniu 2017 r. Rada Miasta podjęła uchwałę dotyczącą tej 
ulicy, zmieniając jedynie uzasadnienie, które obecnie upamiętnia ,,Dzień Europy" dodał,  
w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie działań w kierunku zmiany nazwy ulicy 9 Maja 
jest wydane rozstrzygnięcie nadzorcze względem uchwały podjętej przez Radę Miasta we 
wrześniu. Różnica jest na tyle istotna, że nowelizacja ustawy dekomunizacyjnej odebrała nam 
prawo zaskarżania zarządzeń zastępczych, lecz w tym przypadku, jest rozstrzygnięcie 
nadzorcze, na które po staremu, przysługuje gminie prawo do wniesienia skargi do sądu 
administracyjnego. Ewentualna wygrana przez gminę jest pewna. Apeluje o podjęcie 
negatywnej opinii do uchwały. 
 
Radny Adam Sadłowski poinformował, że jego wcześniejsze słowa się potwierdziły, że 
Wojewoda Opolski podważy tę uchwałę, a radny Michał Nowak idzie w zaparte i za wszelką 
cenę podtrzymuje swoje stanowisko. On proponuje zmienić nazwę tej ulicy i pokazać dobrą 
wolę Wojewodzie Opolskiemu. Znowu będzie głośno o Kędzierzynie-Koźlu.  
 
Michał Nowak ad vocem radnemu Adamowi Sadłowskiemu odpowiedział, że nazwa którą 
Rada Miasta zmieniła nie wypełnia przesłanek ustawy dekomunizacyjnej. Wojewoda Opolski 
może mieć inne zdanie. Sąd rozstrzygnie kto ma rację.  
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Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, celem sprostowania, że Wojewoda Opolski jeszcze 
niczego nie podważył, aby podważyć nazwę musi stwierdzić nieważność tej uchwały.  
A formalnie takiego rozstrzygnięcia gmina jeszcze nie otrzymała.  
 
ad vocem Adam Sadłowski poprosił o ponowne wyjaśnienia przez mecenas, skoro  wszystko 
jest dobrze.  
 
Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że Wojewoda informuje o wszczęciu postępowania 
nadzorczego, które formalnie nie zostało zakończone. Prawdopodobnie Wojewoda zwrócił się 
do IPM w sprawie opinii tej nazwy, jest to obowiązkowa procedura, wynikająca z ustawy. Nie 
ma ostatecznego rozstrzygnięcia.  
 
Adam Sadłowski zapytał skoro nie mamy rozstrzygnięcia, to po co nad tą sprawą 
dyskutujemy.  
 
Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że ten projekt uchwały przedstawiony przez Prezydenta 
Miasta ma wyrazić kierunek działania Rady Miasta. Wcześniej Rada Miasta zadecydowała, że 
pozostawia nazwę 9 Maja i przypisuje do tej nazwy inne zdarzenie historyczne. Obecnie jest 
prośba do Rady Miasta, aby zajęła stanowisko, wobec tych okoliczności które zaistniały. Lecz 
formalnego stanowiska w sprawie rozstrzygnięcia jeszcze nie ma.  
 
Adam Sadłowski zaproponował poczekać z podjęciem decyzji ponieważ, nie wiadomo jak 
zachowa się Wojewoda Opolski.  
 
Michał Nowak uważa, że pretensje o których informuje Adam Sadłowski, należy skierować 
do członków partii Prawa i Sprawiedliwości (z Sejmu), którzy napisali obecne prawo, które  
w praktyce okazało się niedoskonałe. Uważa, że gdyby radny zapoznał się z materiałami  
z września, października w których Wojewoda Opolski poinformował, że opinie które 
otrzymano z oddziału IPM z Wrocławia którymi kierowano się do końca września 2017 r. są 
anulowane i w ich miejsce wchodzą opinie z centrali IPM których to, lista do zmiany jest 
szersza. Natomiast gminy do końca terminu który wyznaczył ustawodawca, nie było 
wiadomo, które nazwy będą do zmiany. Okazało się, że opinie IPM nie są trwałe i ostateczne. 
To co proponujemy jest wyrazem pewnego zaostrzenia stanowiska IPM. Obecnie Rada 
Miasta nie można czekać na zakończenie jakiegokolwiek postępowania. W obecnie 
zaproponowanych zapisach dokonano zmian polegających na zabezpieczeniu się przed 
działaniami samorządów, iż kiedy Wojewoda dokona zmian ulicy, to radni oraz samorządy 
tracą możliwość zmiany.  Jest to działanie niezgodne z Konstytucją, lecz nie ma organu który 
mógłby to stwierdzić. Będzie taka sytuacja, że Wojewoda dokona zmiany nazwy, postawi 
nową tabliczkę i prześle rachunek do zapłaty gminie. Ustawa została podpisana w grudniu 
2017 r. Uważa, że pretensje do radnych są nieuzasadnione.  Wojewoda nie powinien zmieniać 
tej uchwały a jeżeli ją zmieni to jest argument (w rozporządzeniu nadzorczym) na zachowanie 
tej nazwy. Rada Miasta powinna się trzymać raz podjętego stanowiska.  
 
ad vocem Adam Sadłowski wyjaśnił, że od czterech lat od nie należy do żadnej partii 
politycznej oraz uważa, że radny Michał Nowak nie powinien trzymać się stanowczo swojego 
stanowiska.  
 
Ewa Czubek poinformowała, że jeśli działania byłyby wznowione, to w związku z zmianą 
nazwy ulicy, ogromna ilość mieszkańców tej ulicy byłaby zmuszona do wymiany 
dokumentów oraz dokonania zgłoszeń do ZUS, US, pracodawcom oraz wielu innym 
instytucjom. Niby są to sprawy nie widoczne, ale na tej ulicy mieszka dużo mieszkańców.  
Uważa, że w tym przypadku należy pójść na kompromis. Dodała, że inne nazwy ulic są przez 
Radę Miasta zmieniane.  
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Artur Maruszczak, zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej poinformował, że najbardziej należy brać pod uwagę wolę mieszkańców.  
 
Grażyna Radka poprosiła, aby radni w rzeczowy nie polityczny sposób podeszli do 
rozwiązywania problemów. Dodała, że w Kędzierzynie-Koźlu zmieniono kilka nazwy ulic. 
 
Ewa Odulińska również dodała, że prosi, aby radni nie wdawali się w polemikę polityczną. 
Również dodała, że nazwy kilku ulic zostały zmienione ale, aby nie utrudniać życia 
mieszkańcom popiera pozostawienie nazwy ul. 9 Maja ze zmienionym uzasadnieniem.  
 
Przewodnicząca komisji Beata Łobodzińska poddała pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie działań w kierunku zmiany nazwy ulicy 9 Maja -
pozytywna opinia; 
 
Grażyna Radka nie potrafiła zagłosować na urządzeniu elektronicznym i zgłosiła prośbę o 
reasumpcję głosowania. 
 
Mecenas Monika Orpel-Śmigielska udzieliła ponownie wyjaśnień, co oznacza pozytywna 
opinia do projektu uchwały a co oznacza negatywna opinia do projektu uchwały.  
 
Ponownie Przewodnicząca komisji Beata Łobodzińska poddała pod głosowanie: 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie działań w 
kierunku zmiany nazwy ulicy 9 Maja pozytywna opinia;. 
 
Komisja stosunkiem głosów: „za”- 1, „przeciw” - 6, „wstrzymuj ę się” – 0 negatywnie  
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Adam Sadłowski 
PRZECIW (6) 
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Grażyna Radka, Dorota 
Zasłonka 
 
Ad 5. 
2) 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie działań w 
kierunku zmiany nazwy ulicy 9 Maja (negatywna opinia, nin. projekt uchwały stanowi 
załącznik do protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Beata Łobodzińska poddała pod głosowanie projekt uchwały  
w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie działań w kierunku zmiany nazwy ulicy 9 Maja -
negatywna opinia; 
 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie działań w 
kierunku zmiany nazwy ulicy 9 Maja (negatywna opinia).  
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Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Grażyna Radka, Dorota 
Zasłonka 
PRZECIW (1) 
Adam Sadłowski 
 
Komisja stosunkiem głosów: „za”- 6, „przeciw” - 1, „wstrzymuję się” – 0  
pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie 
działań w kierunku zmiany nazwy ulicy 9 Maja (negatywna opinia); 
 
Ad 6. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy Leona 
Kruczkowskiego zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Sławęcice (propozycja 
nazwy Truskawkowa, nin. projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczącą Komisji Beata Łobodzińska otworzyła dyskusję w sprawie. Poinformowała, 
że propozycja Rady Osiedla Sławęcice to nazwa Truskawkowa.  
 
Tomasz Scheller poinformował, że po telefonie w dniu wczorajszym (tj. 22.01.2018 r.) od 
radnej Ewy Czubek z prośbą o inną nazwę dla tej ulicy, ponownie rozmawiał z mieszkańcami 
tej ulicy, którzy nadal podtrzymują swoją propozycję nazwy ,,Truskawkowa". On miał inną 
propozycje nazwy lecz poparł tę nazwę, bo taka była wola mieszkańców tej ulicy.  
 
Ewa Czubek wskazała, że gniazdo semantyczne ulic owocowych jest na osiedlu Śródmieście 
za halą sportową. Wyraziła obawy, że zaproponowana nazwa (ulica Truskawkowa) 
wprowadzi bałagan i problemy komunikacyjne wśród np. taksówkarzy i przyjezdnych gości. 
Zwróciła uwagę, aby to na osiedlu Śródmieście przy wytyczaniu nowych ulic zachować 
nazewnictwo ulic owocowych. Szanuje wolę mieszkańców tej ulicy lecz ma prawo się z tą 
propozycją nie zgadza.  W dniu wczorajszym, telefonicznie poprosiła radnego Tomasza 
Schellera, aby ponownie porozmawiał z mieszkańcami i zmienili nazwę na inną. Lecz 
niestety mieszkańcy ośmiu domów dalej podtrzymują swoją propozycję nazwy 
Truskawkowa. Prosi, aby mieszkańcy tej ulicy przedstawili do sesji nową propozycję nazwy. 
 
Michał Nowak poinformował, że nie jest członkiem tej komisji lecz w pełni popiera zdanie 
radnej Ewy Czubek, popiera propozycję innej nazwy dla tej ulicy, aby nie wprowadzać 
bałaganu. Również uważa, że gniazdo semantyczne ulic owocowych jest na osiedlu 
Śródmieście. Jest przeciw nazwie Truskawkowa na osiedlu Sławęcice.  
 
Przewodnicząca komisji Beata Łobodzińska poinformowała, że przy zmianie nazwy ulicy dot. 
ul. Krosnego, na osiedlu Piastów nową nazwę, dostosowano do nazw ulic przyległych.  
 
Ewa Odulińska dodała, że również w Kłodnicy mieszkańcy wybierają nazwy semantyczne. 
Proponuje, aby mieszkańcy ulicy Leona Kruczkowskiego na Osiedlu Sławięcice, do 
najbliższej Sesji Rady Miasta ponowie zaproponowali inną nazwę. 
 
Adam Sadłowski zapytał się jaką propozycję nazwy miał radny Tomasz Scheller. 
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Tomasz Scheller wyjaśnił, że proponował nazwę dr Marii Koterby , lekarki która przez ponad 
50 lat udzielała pomocy medycznej mieszkańcom. Lecz mieszkańcy nie chcą w nazwie ulicy 
osoby, wolą neutralną nazwę.  
 
Adam Sadłowski uważa, że jeżeli mieszkańcy chcą nazwę Truskawkowa, to taka nazwa 
powinna pozostać.  
 
Grażyna Radka poinformowała, że wstrzyma się z głosowaniem, uważa, że mieszkańcy 
powinni do najbliższej Sesji Rady Miasta zgłosić nową propozycję nazwy ulicy.  
 
Tomasz Scheller poprosił o informację co ma robić, czy po dzisiejszej komisji Urząd Miasta 
wyrobi się z  konkretnym stanowiskiem, co ma przekazać mieszkańcom i Radzie Osiedla 
Sławęcice, prosi o konkretne propozycje. Dodał, że to mieszkańcy tej ulicy powinny 
zadecydować o nazwie. Uważa, że nie można  narzucać mieszkańcom nazwy dla ich ulicy.  
 
Ewa Czubek wyjaśniła, że są zasady w nadawaniu i nazewnictwie nazw ulic, prosi, aby 
przekazać mieszkańcom tej ulicy informację, że gniazdo sematyczne ulic owocowych jest na 
osiedlu Śródmieście. Prosi, aby mieszkańcy zaproponowali nową nazwę ulicy.  
 
Ewa Odulińska poinformowała, że obecnie Rada Miasta została postawiona ,,pod ścianą" 
została zmuszona do zmiany nazwy ulicy. Reprezentuję również głos mieszkańców tej ulicy. 
Uważa, że Rada Miasta broni mieszkańców, aby Wojewoda Opolski sam nie zmienił im 
nazwy ulicy. Prosi, aby radny Tomasz Scheller ponownie porozmawiał z mieszkańcami i 
przedstawił im stanowisko Rady Miasta i opowiedział całą sytuację.  A nową nazwę 
przegłosować na sesji.  
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej poinformował, że nadawanie nazw ulic jest w kompetencji Rady Miasta i nie jest 
potrzebna opinia komisji. Proponuje wycofanie tej uchwały z posiedzenia komisji i poddać 
pod głosowanie dopiero na Sesji Rady Miasta.  
 
Monika Orpel-Śmigielska poinformowała, że głosowanie komisji jest tylko wskazaniem 
opinii, ale to Rada Miasta przegłosuje ostateczną nazwę ulicy. Komisja może wstrzymać się z 
głosowaniem lub zdjąć z porządku obrad.  
 
Tomasz Scheller poprosił o zajęcie stanowiska przez komisję. Aby wskazał mieszkańcom, że 
nazwa Truskawkowa nie podoba się.  
 
Halina Mińczuk zaproponowała nazwę Lawendowa. 
 
Artur Maruszczak zaproponował nazwę Poetycka. 
 
Komisja proponuje nazwy: ulica Pisarzy, Poetów, Poetycka, Lawendowa, Bazyliowa, 
Rozmarynowa. 
 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy Leona 
Kruczkowskiego zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Sławęcice (propozycja 
nazwy Truskawkowa)  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
PRZECIW (4) 
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Grażyna Radka, Adam Sadłowski, Dorota Zasłonka 
 
Komisja stosunkiem głosów: „za”- 0, „przeciw” - 4, „wstrzymuj ę się” – 3 negatywnie  
zaopiniowała ww. projekt uchwały.  
 
Uzasadniając negatywną opinię Komisja wskazała, że gniazdo semantyczne ulic owocowych 
jest na osiedlu Śródmieście za halą sportową. Wyrażono obawy, że zaproponowana nazwa 
(ulica Truskawkowa) wprowadzi bałagan i problemy komunikacyjne wśród np. taksówkarzy  
i przyjezdnych gości. Zwrócono uwagę, aby to na osiedlu Śródmieście przy wytyczaniu 
nowych ulic zachować nazewnictwo ulic owocowych. Komisja proponuje nazwy: ulica 
Pisarzy, Poetów, Poetycka, Lawendowa, Bazyliowa, Rozmarynowa. 
W związku z obecnością na posiedzeniu Komisji Urbanistyki, Architektury  
i Środowiska Naturalnego radnego Tomasz Schellera jednocześnie przewodniczącego Rady 
Osiedla Sławięcicie, Komisja zwróciła się z prośbą o przedstawienie Radzie Osiedla 
Sławięcicie stanowiska komisji celem wyboru nowej nazwy ulicy. 
 
 
Ad 7. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy 
Wincenta Pstrowskiego zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Blachownia 
(nin. projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu) 
 
Przewodniczącą Komisji Beata Łobodzińska otworzyła dyskusję w sprawie. Poinformowała, 
że są cztery propozycje nazwy Marka Hłaski, Marka Grechuty, Witolda Gombrowicza, 
Bolesława Prusa.  
 
Radna Ewa czubek poinformowała, ze rada osiedla pozostawiła decyzję co do nazwy Radzie 
Miasta uważa, że nazwa Marka Grechuty zaproponowana przez Prezydent Miasta pasowała 
by lepiej w Lenartowicach, więc złożyła wniosek z propozycją  nazwy Marka Hłaski. 
 
Radny Michał Nowak popiera wniosek radnej Ewy Czubek z propozycją nazwy Marka 
Hłaski.  
 
Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że głosowanie powinno przebiegać zgodnie z art.50 
należy głosować odrębnie dwie propozycje i w zależności która nazwa otrzyma więcej 
głosów zostanie przegłosowana na posiedzeniu dzisiejszej komisji.  
 
Radna Ewy Czubek złożyła wniosek ustny w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy 
Wincenta Pstrowskiego zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Blachownia 
imieniem Marka Hłaski, który przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie: 

 
Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnej Ewy Czubek,  w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy Wincenta 
Pstrowskiego zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Blachownia imieniem Marka 
Hłaski 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska, Ewa Odulińska, Grażyna Radka, Adam Sadłowski, Dorota 
Zasłonka 
BRAK GŁOSU (1) 
Halina Mińczuk 
 
Komisja jednogłośnie (6 głosów ,,za”) przyjęła ww. wniosek. 
 
Adam Oczoś zapytał się radcę prawnego w jaki sposób będziemy głosować projekty uchwały 
i co zostanie poddane pod głosowanie. 
 
Po dyskusji pomiędzy radnym Adamem Oczosiem, przewodniczącą Komisji Beatą 
Łobodzińską oraz radcą prawnym ustalono, że pod głosowanie zostanie poddany projekt 
uchwały wraz z wnioskiem radnej Ewy Czubek, zgodnie z zapisami Statutu  Rada Miasta 
posiada drugą możliwość głosowania projektu uchwały wraz ze złożonym wnioskiem.  
 
Przewodnicząca komisji Beata Łobodzińska poddała pod głosowanie: 
 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy Wincenta 
Pstrowskiego zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Blachownia  
(propozycja Marka Hłaski). 
  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska, Ewa Odulińska, Grażyna Radka, Adam Sadłowski, Dorota 
Zasłonka 
BRAK GŁOSU (1) 
Halina Mińczuk 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała projektu uchwały  
w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy Wincenta Pstrowskiego zlokalizowanej  
w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Blachownia (propozycja Marka Hłaski). 
 
Ad 8. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy 
Przodowników Pracy zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Azoty - propozycja 
nazwy Ignacego Mościckiego (nin. projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodniczącą Komisji Beata Łobodzińska otworzyła dyskusję w sprawie. Wobec barku 
osób chętnych do dalszej dyskusji poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania nazwy dotychczasowej ulicy 
Przodowników Pracy zlokalizowanej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Azoty  - propozycja 
nazwy Ignacego Mościckiego. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska, Ewa Odulińska, Grażyna Radka, Adam Sadłowski, Dorota 
Zasłonka 
BRAK GŁOSU (1) 
Halina Mińczuk 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
Radna Halina Mińczuk poinformowała, że głosowała za pozytywnym zaopiniowaniem 
uchwały, przez podniesienie reki, bo sprzęt elektroniczny - tablet- się zawiesił.  
 
 
Ad 10.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wzniesienia pomnika Marszałka Józefa 
Piłsudskiego (nin. projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu)  
 
Przewodniczącą Komisji Beata Łobodzińska otworzyła dyskusję w sprawie. 
 
Ewa Czubek poinformowała, że ma wątpliwości czy uda się wznieść pomnik, jak to wygląda 
w realizacji, czy nie godzimy się zbyt późno, czy trwa jakaś zbiórka, za niedługo będzie  
100 lecie odzyskania niepodległości, czy jest coś organizowane, bo 1/3 środków to duża 
kwota i obawia się czy komitetowi uda zebrać się tę kwotę.  
 
Dorota Zasłonka poinformowała, że komitet budowy pomnika zwrócił się z prośbą do 
Starostwa Powiatowego o możliwość umieszczenia dwóch skarbonek w budynku Starostwa 
powiatowego i na zewnątrz pod kamerą.  
 
Artur Maruszczak wyjaśnił, że najważniejsza jest treść uchwały, aby zatwierdzić lokalizację 
budowy pomnika, w uzasadnieniu wpisano nierozważnie dane ustalone wcześniej. Lecz 
ostatecznie ustalono, że gmina jest w stanie sfinansować wzniesienie pomnika w wysokość 
2/3 wartości pomnika a kwotę 1/3 wartości zbierze komitet, koszt pomnika ustalono na 250 
tys. złotych. Aby działać gmina musi działać aby zatwierdzenie lokalizacji. Należy szybko 
działać bo rocznica 100 odzyskania niepodległości będzie za niedługo. Z wstępnych wycen 
realizacji pomnika ustalono, że gmina zmieści się w środkach własnych z budżetu miasta 
przeznaczonych na realizację budowy pomnika. Komitet również może zbierać pieniądze na 
ten cel.  
 
Przewodniczącą Komisji Beata Łobodzińska zapytała co w przypadku kiedy komitet nie 
zbierze pieniędzy na ten cel.  
 
Artur Maruszczak wyjaśnił, że gmina z środków własnych z budżetu miasta zrealizuje 
budowę pomnika.  
 
Grażyna Radka dodała, że inicjator budowy pomnika tylko raz uczestniczył w komisji 
Strategii i Rozwoju na którym złożył wniosek, podpisany przez 60 mieszkańców o budowę 
pomnika Józefa Piłsuckiego, komitet powołał stowarzyszenie które już od dwóch lat myślało 
o tej inicjatywie, mają konto w banku, zbierają pieniądze na ten cel. Jeżeli radni mają inne 
propozycje prosi o ich przedstawienie.  
 
Michał Nowak uważa, że gmina od złej strony zabrała się do realizacji tego zadania. Jest juz 
2018 r.,  dyskusja w tym temacie miała zacząć się dużo wcześniej, uważa, że nasze miasta ma 
wielu innych bohaterów i nie konicznie powinno czcić Józefa Piłsuckiego. Nie zostało to 
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przedyskutowane z Radą Miasto, jest również przeciw lokacji zaproponowanej przez 
wnioskodawców. To Rada Miasta powinna zaproponować temat i lokalizację pomnika.  
 
Artur Maruszczak wyjaśnił, że zgada się z radnym Michałem Nowakiem. Urząd Miasta 
podjął działania, a komitet w czasie Komisji Strategii i Rozwoju zaproponował temat i 
lokalizację i w takim kierunku Urząd Miasta zaczął działać. Uważa, że lokalizacja jest bardzo 
dobra, również konserwator zabytków wyraża zgodę na tę lokalizację. Też uważa, że to Rada 
Miasta powinna podjąć decyzję. Prosi o inne propozycje. Pomnik musi być zrealizowany do 
11 listopada, więc czas nagli.  
 
Tomasz Scheller uważa, że zaproponowana lokalizacja pod budowę pomnika jest 
niewłaściwa, jest tam za mało miejsca. Przytoczył słowa Prezydent Miasta, która 
informowała, że  kiedy grupa inicjatorska przyjdzie z pieniędzmi, to dopiero ruszą decyzje w 
tej sprawie. Po czym nagle Urząd Miasta przeznacza ok.250 tys zł na budowę pomnika, ma 
pytanie kto rządzi w tym mieście Prezydent czy Rada Miasta. Dodał, że nie jest przeciwny 
budowie pomnika w tym roku.  
 
ad vocem Artur Maruszczak dodał, że prosi o wskazanie innej lokalizacji. Urząd Miasta 
trzyma się ustaleń z Komisji Strategii i Rozwoju i działa w tym kierunku. Prosi radnych o 
inne propozycje. Pomnik musi być zrealizowany do 11 listopada, więc czas nagli.  
 
Ewa Czubek wyjaśniła, że przy głosowaniu za budżetem była informacja, że gmina deklaruje 
przeznaczenie 160 tys. zł na rzecz budowy pomnika Józefa Piłsuckiego, a pewną kwotę 
zbierze komitet, ale obawia się komitet nie zbierze takiej kwoty, więc uważa, że to Rada 
Miasta powinna mieć wpływ na ostateczne decyzje. Uważa, że pomników Józefa Piłsuckiego  
w Polsce jest już dużo. Po zapoznaniu się z kalendarze z Katowic z wykazem 12 działaczy 
walczących na Górnym Śląsku, proponuje upamiętnić śląskich działaczy walczących o 
polskość Śląska i włączenia Górnego Śląska do Polski. Proponuje wybrać i skupić się czy 
postawić jeden wspólny pomnik czy dla każdego bohatera osobno oraz konkretnie wskazać 
lokalizację. Będzie to wyraz naszego patriotyzmu ale bardziej ukierunkowany ale 
ukierunkowany bardziej na tereny na których mieszkamy  Również Instytut Pamięci 
Narodowej poszedł w tym kierunku i pozytywnie się odniósł.  
 
Adam Sadłowski uważa, że pomnik powinien powstać, tylko, żal osób z komitetów, którzy 
się zaangażowali, w budowę pomnika Józefa Piłsuckiego. Uważa, że pomnik powinien być 
uniwersalny. To Rada Miasta powinna decydować o takich sprawach. Więc złożył konkretny 
wniosek pisemny o treści: 
 
Wniosek radnego Adama Sadłowskiego w sprawie lokalizacji pomnika ku czci 
odzyskania  niepodległości z okazji 100 - lecia, tj. wniosek o postawienie pomnika 
uniwersalnego oddającego cześć wszystkim „ojcom odzyskania niepodległości”  
w Parku Pojednania obok pomnika ofiar II wojny światowej. 
 
Ewa Czubek zapytała czy radnemu bardziej zależy na pomniku, bo jej zależy na pomników 
powstańców Śląskich.  
 
Adam Sadłowski wyjaśnił, że pomników powstańców śląskich jest już kilka w Kędzierzynie-
Koźlu, prosi o pomnik uniwersalny. Proponuje wskazać nową lokalizację dla pomnika. 
Proponuje Park Pojednania.  
 
Ewa Czubek poinformowała, że radny Adam Sadłowski  przekonał ją do uniwersalnego 
pomnika w Parku Pojednania.  
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Michał Nowak również popiera wniosek Adama Sadłowskiego oraz lokalizację w Parku 
Pojednania. 
 
Halina Mińczuk zaproponowała, aby porozmawiać z wnioskodawcami komitetu budowy 
pomnika Józefa Piłsuckiego i nie pomijać ich w swoich opiniach, aby wspólnie wypracować 
jakiś kompromis. 
 
Adam Sadłowski poinformowała, że z osobami z komitetu jest w bliskich relacjach, będzie z 
nimi rozmawiał, ale uważa, że decyzja należy do Rady Miasta. 
 
Ewa Odulińska zapytała skoro radny Adam Sadłowski zna osobiście osoby z komitetu, czy 
już rozmawiał z przedstawicielami, czy zrezygnują z budowy pomnika Józefa Piłsuckiego a 
Rada Miasta przy realizacji pomnika, nie będzie brała pod uwagę ich wniosku. Urząd Miasta 
w całości sfinansuje budowę pomnika. 
 
Ewa Czubek uważa, że komitet będzie miał problem, z zebraniem określonej kwoty 
pieniędzy, a radny Adam Sadłowski przedstawi przedstawicielom argumenty Rady Miasta i 
przekona ich do naszej propozycji. 
 
Radny Adam Sadłowski ponownie odczytał wniosek w sprawie lokalizacji pomnika ku czci 
odzyskania  niepodległości z okazji 100 - lecia, tj. wniosek o postawienie pomnika 
uniwersalnego oddającego cześć wszystkim „ojcom odzyskania niepodległości”  
w Parku Pojednania obok pomnika ofiar II wojny światowej. 
 
Komisja stosunkiem głosów: „za”- 3, „przeciw” - 0, „wstrzymuję się” – 3 przyjęła  
ww. wniosek  
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska, Adam Sadłowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Grażyna Radka 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Zasłonka 
 
Przewodniczącą Komisji Beata Łobodzińska poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie wzniesienia pomnika Marszałka Józefa Piłsudskiego.  
 
Komisja stosunkiem głosów: „za”- 0, „przeciw” - 2, „wstrzymuję się” – 4 negatywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (2) 
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Grażyna Radka, Adam Sadłowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Zasłonka 
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Ad 11. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy rondu na skrzyżowaniu 
dróg publicznych w Kędzierzynie-Koźlu (nin. projekt uchwały stanowi załącznik do nin. 
protokołu)  
 
Przewodniczącą Komisji Beata Łobodzińska otworzyła dyskusję w sprawie, dodała, że 
Prezydent Miasta proponuję nazwę dla ronda im. Konstantego Chmielewskiego. Wobec braku 
chętnych do dalszej dyskusji poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.  
 
Komisja stosunkiem głosów: „za”- 5, „przeciw” - 0, „wstrzymuję się” – 1 pozytywnie 
zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Grażyna Radka 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adam Sadłowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Zasłonka 
 
Ad 12. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie deklaracji intencji zaliczenia drogi 
wewnętrznej do kategorii drogi publicznej gminnej w związku z realizacją zadania 
budżetowego pn. „Przebudowa ul. Korfantego w Kędzierzynie-Koźlu”   
(nin. projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Artur Maruszczak, zastępca prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej udzielił, szczegółowych wyjaśnień w tym temacie.  
 
Przewodniczącą Komisji Beata Łobodzińska poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Ewa Czubek, Beata Łobodzińska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Grażyna Radka, Adam 
Sadłowski 
BRAK GŁOSU (1) 
Dorota Zasłonka 
 
Ad 13. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
Przewodnicząca komisji Beata Łobodzińska poinformowała, że kolejny termin komisji ustala 
na 20 lutego 2018 r. o godz. 16:00. 
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Radny Adam Sadłowski przekazał prośbę przedstawicieli oddziału Solidarność  
o podświetlenie napisu ,,Solidarność" na rondzie w Kędzierzynie-Koźlu.  
 
Halina Mińczuk poinformowała, że tablica na rondzie upamiętniająca księdza Jana Opielę 
OMI spadła, prosi o jej zawieszenie.  
 
Ad 14. 
Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Beata Łobodzińska podziękowała za aktywne uczestnictwo po czym 
o godz. 18.05 zakończyła XXXV posiedzenie komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.       
 
Protokołowała   
 
A. Dworaczek 
        
 
 
       PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 
        
        Beata Łobodzińska 
 


